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Protokoll: Årsmøtet Skuibakkens Venner  
Årsmøtet onsdag 23. mars 2011 
 
Årsmøtet ble åpnet kl 19.00  
Leder Morten Heldal Haugerud som ønsket de ca.55 fremmøte velkommen. 
 
Møtet ble innledet med å vise Filmklipp fra; 
NRK opptak NM 1985 

NRK opptak NM 1965 – ”Hvem hoppet etter Wirkola” 

Svaret på hvem som sa det og hvem som faktisk hoppet etter Wirkola ble gitt. (Ref årsberetningen). 
NM1965 Skuibakken: Torbjørn Yggeseth: ”Selv for Engan er det ikke moro å hoppe etter Wirkola”  

 

SAKSLISTE: 
1. Valg av ordstyrer og referent. 
 Morten Heldal Haugerud valgt til ordstyrer, Arne Vaaler valgt til referent 
 
2. Godkjenning av innkalling og dagsorden. 

Enstemmig godkjent. 
 
3. Styrets årsberetning, regnskap og revisors beretning. 

Årsberetningen ble summarisk gjennomgått av leder og komitéledere. 
Kassereren redegjorde for regnskapet. 
Årsberetning og regnskap med revisors beretning: Enstemmig godkjent. 
 

4. Budsjett og kontingent.  
Enstemmig godkjent. Kontingenten er uforandret kr 200,- for enkelt medlemmer. 

 
5. Styrets forslag til arbeidsprogram 

Leder redegjorde for arbeidsprogrammet. Enstemmig godkjent 
 
6. Saker som er angitt i innkallingen. 

Ingen saker var meldt. 
 
7. Valg av leder, nestleder, sekretær, kasserer, ett - fem styremedlemmer og to - tre 

varamedlemmer.  
Normal funksjonstid for styremedlemmer er to år. Valgene skal fortrinnsvis skje slik at to eller 
tre styremedlemmer og ett varamedlem er på valg hvert år. Hvis det ikke lykkes å få valgt 
angitte funksjoner på et årsmøte, kan styret konstituere seg selv og bestemme hvilke verv som 
det er aktuelt å besette. 
• Valg av råd, maks fem medlemmer  
• Valg av revisor. 
• Valg av valgkomité, tre medlemmer. 
Valg komiteenes leder, Johan Persbråten, redegjorde for valget hvor to medlemmer var på valg. 
Begge tok gjenvalg for to nye år. Revisor og råd tok gjenvalg.  
Styret redegjorde for valgkomiteen hvor komiteens formann var på valg og tok gjenvalg for tre 
nye år. 
Alle ble enstemmig valgt med akklamasjon. 
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Styre og tillitsvalgte 2010-2011 
Styre: 
Leder:  Morten Heldal Haugerud 67 13 34 18 / 957 57 236 1 år  
Nestleder:    
Sekretær: Arne Vaaler,  67 13 03 01 / 905 78 163 1 år 
Kasserer: Per Christian Olander, 67 13 47 18 / 907 80 464 1 år 
Styremedlemmer: Bjørn A. Hole  67 13 20 94 / 932 63 690 1 år  
 Bjørn Jensen 67 13 20 26 / 909 99 770 2 år 
 Harald Kolstad 67 12 15 63 / 918 00 422 1 år 
 Sidsel Kolberg 67 54 03 59 / 1 år  
 Knut Woxman  67 13 24 65 / 977 13 999 1 år 
 Paul Geir Kaasa 901 60 220 2 år 
 Tore Berger,  67 13 39 06 / 913 45 218 1 år 
 Svein Erik Nilsen 67 13 40 15 / 926 34 694    1 år 
Styret konstituerer selv nestleder. 
   
Revisor:  Nils Roger Harboe      
 
Valgkomite:  Johan Persbråten (leder) 67 13 60 52 / 915 77 904   3år 
 Atle Korsmo  67 17 29 02 / 906 63 254 1år 
 Gjert Andersen 66 79 80 68/ 934 96 299  2år 
Rådet: 
Rådet fungerer som: rådgiver, resurs gruppe, idegenerator, korrektiv, kontakt utad med mer 
 - Odd Hammernes  (Tidl. Leder NSF hoppkomité. Nå ”Hoppsportens venner”)   
 - Ole Petter Bjerkek  (Kulturminne)  
 - Eystein Kleven  (Juridisk)  
 - Alfred Andersen  (Teknisk og skiarrangement)  
 - Carl Erik Fuglesang (Tidl. Skuibakken ansvarlig og hopper) 
  

Årsmøtets formelle del ble deretter avsluttet. 
 

Åpent Møte 
Det ble i pausen servert Wels kringle (Skui spesial) og wienerbrød samt kaffe. 
 
Foredrag: 
- Karin Berg, direktør Skimuseet 
 Ga med stor innlevelse og utstråling et meget engasjerende og spennende foredrag over de to 
temaene:  

”Hopp, jenter – hopp!” og ”Broderiet i kongens jakke” 

 Hun innledet med å minne om at det var Merete Kristiansen fra Klæbu som sprengte 
”drømmegrensen” for kvinner i Skuibakken ved å hoppe 100m i mars 1985. 

 Hun fortalte om jente-hopp-pioneren Johanne Kolstads fantastiske spennende liv og om Sylvia 
Salvesen som ikke bare lagde broderiet, men som også sørget at mange nordmenn og dansker i 
tysk fangenskap ble reddet. Karin Berg fortalte om sterke og modige kvinner som har skrevet seg 
inn i historien. 

Det var ikke mye tvil om at det nå var på tide at jentene får hoppe på lik linje med guttene. 

Det var anledning til å få kjøpt begge bøkene, noe flere gjorde. 
 
Møtet ble avsluttet kl 21.15. 

26.03.2011  

sign.  sign 

Morten Heldal Haugerud, ordstyrer Arne Vaaler, referent 
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